



Rainbow Early Intervention Programme (EIP)

Target:

- Children aged 3 to 6, priority given to children diagnosed with Autism Spectrum Disorder (ASD)
- Other children with special needs are also welcomed

Curriculum:

- Specially designed based on P-Scale, ABLLS, Equals
- Teaching methodology and approach: TEACCH
- Medium of instructions: English only

Class size:

- Maximum: 6 students/class

Staffing:

- 1 x Lead Teacher
- 1 x Educational Assistant

Monthly School Fees:

- Half day: \$9,600 per month, include once a week, each 30-minute therapy session of occupational therapy and speech therapy for the first two school years.
- Full day: \$13,500 per month, include once a week, each 30-minute therapy session of occupational and speech therapy for the first two school years.

Integration:

- Depending on child's readiness, partial integration may be arranged with a mainstream kindergarten

Time:

- Half day (3 hours), two timeslot options: 9am-12pm or 1pm-3pm
- Full day (6 hours): 9am to 3pm

Venue:

- Rainbow Project Learning Centre
Address: G/F., Yuen Fai Court, 10 Sai Yuen Lane, Sai Ying Pun, Hong Kong

* For more information about EIP class or application, please contact us at: 2548 7123.

Last update: 31.8.2016

A BRIGHTER FUTURE FOR CHILDREN WITH AUTISM

Address: G/F., Yuen Fai Court, 10 Sai Yuen Lane, Sai Ying Pun, Hong Kong

Tel: (852) 2548 7123

Fax: (852) 2548 7200

Email: rainbow@rainbowproject.com

Website: rainbowproject.org

IR File No.: 91/5646



彩虹計劃 - 早期介入課程(EIP)

對象:

- 為 3 歲至 6 歲患有自閉症的小朋友或其他有特殊學習需要的學生

課程

- 以 P-Scale、ABLLS、Equals 為基礎
- 教學方法和策略: TEACCH
- 教學語言: 英文

每班人數:

- 每班不超過 6 名學生

職員:

- 1 x 骨幹教師
- 1 x 教學助理

每月學費:

- 半日制: 每月\$9,600 (彩虹計劃的新生可在首兩個學年可享每星期 1 次, 30 分鐘的職業及言語治療)
- 全日制: 每月\$13,500 (彩虹計劃的新生可在首兩個學年可享每星期 1 次, 30 分鐘的職業及言語治療)

融合教育:

- 可根據小朋友的進展而安排部分與主流學校融合教育

時間:

- 半日制(3 小時), 可選上午班(時間: 上午 9 時至中午 12 時)或下午班(時間: 下午 1 時至 4 時)
- 全日制(6 小時): 上午 9 時至下午 3 時

地點:

- 彩虹計劃學習中心
地址: 香港西營盤西源里 10 號源輝閣地下

* 如欲查詢報名事宜, 請致電 2548 7123 向中心職員查詢

最後更新: 31.8.2016

A BRIGHTER FUTURE FOR CHILDREN WITH AUTISM

Address: G/F., Yuen Fai Court, 10 Sai Yuen Lane, Sai Ying Pun, Hong Kong

Tel: (852) 2548 7123

Fax: (852) 2548 7200

Email: rainbow@rainbowproject.com

Website: rainbowproject.org

IR File No.: 91/5646